
n x O  . . . .

TEKNISK UDVALG

Det meddeles herved, at der afholdes møde i 
TEKNISK UDVALG

Torsdag, den 31. august 1989, kl. 09.00

med følgende

D A G S O R D E N
TEKNISKE SAGER T.l - T.24 
MILJØSAGER M.l - M.;, '

T.

Lokalplan 24 J.nr.27-2

Repræsentanter fra Jægerspris kommune afholdt' den 
3.maj 1989 med formand/Fællesrådet - Anders Holm 
og formand/Gerlev Strandpark - Poul Hansen - om 
adgangsvejen til sommerhusområdet.
Der blev fra såvel fra Anders Holm som fra Poul 
Hansen udtrykt stor utilfredshed med at vejen end
nu ikke er bragt til udførelse.

1.6.1989:
Parterne tilsiges til et møde i sagen 

9.6.1989:
Tilsagt advokat Erlandsen + Anders Holm + Poul 
Hansen til mødet 
3.august 1989 kl.17.oo

3.8.1989:
Det overlades til Teknisk forvaltning at foranledi
ge udarbejdet projekt opbygget som grusvej og som 
kan danne grundlag for kommende asfaltvej - samt 
forslag til fordeling af udgifter heraf.

11.8.1989:
I fortsættelse af udvalgets vedtagelse - jfr.oven
stående - fremsender fa.DJ&CO forslag til udbe
dring af den her omhandlede fordelingsvej, som 
samtidig kan danne basis for det endelig anlæg af 
vejen.
forslaget konkluderer i et overslag på i alt 

kr.1.613.000 ekscl.moms
Da vejanlægget ikke færdiggøres i fuldt omfang, er 
der 2 muligheder for fordeling af ovennævnte an
lægsudgift :

1) Fordeling efter forhandling, hvor anlægsudgiften 
og betalingen må betragtes som a 'contobeløb, som 
skal indgå i den senere endelige fordeling.

2) Fordelingsprincip som nævnt i lovbekendtgørelse 
nr.369 af 6.8.1983 (Bidrag til offentlig vej) - 
§ 11.
Til en nærmere droftelse af såvel projekt som for- 
delinsprincipper er fa.DJåFO til sagt til fU-møde 
31.8.1989 kl.o9oo. J2 T &
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2.etape - Cykelsti - Kyndbyvejen J.nr.62-1

28.august 1989 afholdtes licitation på ovennævnte 
entreprise.
Reultatet heraf samt efterfølgende indstilling 
vil foreligge på udvalgsmødet.

j.nr.64-7

Snerydning/glatførebekæmpelse 1989/90.
Med baqqrund i lovbekendtqørelse nr. 371 
af 6.auqust 1985 og cirkulære af 6.decem 
ber 1985 har Forvaltninqen udarbejdet 
et revideret forslaq til requlativ for 
vintervedliqeholdelse oq renholdelse af 
veje i Jægerspris Kommune til afløsning 
af tidligere regualtiv af år 1970.

' Revisionen indebærer ændringer, som ialt 
væsentligt omfatter reducering i ydelser 
ne på området.
Reduktionerne vil fx. indebære, at bor
gerne i fremtiden selv skal foretage sne 
rydning og glatførebekæmpelse af fortove 
ligesom en del mindre befærdede veje kun 
vil blive vedligeholdt i dagtimerne og i 
det omfang, der er mandskab og grej til 
rådighed.
Særlig opmærksomhed vil blive givet til 
skolestiernes vedligehold af hensyn til 
sikkerheden, ligesom fortove omkring råd 
hus, lægehus og beskyttede boliger fort
sat vil blive vedligeholdt i fuldt om
fang .
Generelt anmodes om tilladelse til selv
stændigt at løse opgaverne efter behov.
Regulativet vil blive forelagt Politi
myndigheden til godkendelse, idet det 
foreslås, at foranstaltningerne i kom
mende sæson nøje følges, således at evt. 
justeringer kan foretages ved sæsonens 
ophør.
Mogens Jensen er tilsagt at give møde 
den 31.8.89 kl. 10,oo i udv.vær. II for 
nærmere redegørelse.
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T. 4 J.Nr« 69-20
Materi el gården - Arbejdgbekladning.
SU ved Materielgården fremsætter ønske om at be
nytte blåt arbejdstøj i stedet for det nuværende 
orangefarvede af praktiske grunde. 
Arbejdstilsynet, v. ing. Claus Sørensen, oplyser, 
at der ikke findes direktiver i UK for farvevalg 
men, at der ved ALT arbejde på veje skal anvendes 
sikkerhedsveste m. reflekser - uanset farven på 
arbejdstøjet. Leverandøren af tøjet oplyser, at 
blåt arb.tøj er ca. 10 pct. billigere i anskaffel 
se, hvilket skønsmæssigt svarer til en årlig be
sparelse på kr. 5*000,-.
Mogens Jensen og J.Melchior Jensen anbefaler for 
slaget til godkendelse.

JA/J. ~ 5 < ^ 0

T. J.Nr. 69-20

Rådighedstillæg i henhold til overenskomst mellem
SIU og KL §15, stk 47
Mogens Jensen og J.Melchior Jensen anmoder om til 
ladelse til at indarbejde reduceret mandskabsstyr
ke som tilkaldevagter i kommende vintertjeneste, 
som effektueres pr. l.l|).89. Uer henvises til tid
ligere akter i sagen, herunder ØK’s behandling af 
spørgsmålet den 10.4*89*
Sagen skal ses i lyset af Kommunens ønsker om re
duktioner i budgettet for 1990 og som følge af re
videret Regulativ for sne- og glatførebekæmpelse.
I henhold til samarbejdsaftalen skal sagen drøf
tes i SU ved Materielgården, og løn- og personale
kontoret vil blive inddraget i forhandlingerne.
Den endelige vagtplan vil foreligge den l.lt).89.

AA/ A7A/7. 2 QKT 1989 '

T. J.Nr. 61-1-1

Tilbageskærlng/fældnlng af beplantninger.
Det af Teknisk Udvalg den 26.10.1988 vedtagne for 
søgsprojekt er nu gennemført og delvis afsluttet. 
Til dagsordenen vedlægges Notat omkring arbejdets 
udførelse, herunder vurdering af de indhøstede er 
faringer.
Med baggrund i Notatets indhold ønskes stilling
tagen til nærmere specificerede spørgsmål omkring 
det videre arbejde.

1 OKT. 1989
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Formandens
initialer:

Ar o ^ '
^  f

r.£.

^ 9 : e’/ s . / ‘Tz.eoi'

g.V  Aos' y'&sz.A&s- cA■

pr <£.

rsAt AAe. g 2

Aop- <aV,

/*df

A sz& A i <iV<? «g/̂ i A&.r~

A e-^sA

A A . %

£



J . n r . 27-2-48matr.nr.7D - Gerlev.

Ved forlægning af landevej Vest om Gerlev fremkom 
et areal afgrænset af Femhøj Idrætsplads - lande
vej og matr.nr.7C - Gerelev.
ØK-udvalget færdigbehandlede den 7.8.1989 sagen, 
hvor man vedtog at tilbagesende sagen til Teknisk 
forvaltning med bemærkning om, at arealet skal rer 
ses og beplantes.
I den anledning har forvaltningen udarbejdet et nc 
tat af 12.august 1989, hvori man ønsker denne ved 
tagelse nærmere præciseret.
Kopi af notat er vedlagt dagsorden.

//-/y
" s SEP.

©

Lokalplan 39 J.nr.27-2

Ovennævnte lokalplanforslag er fremlagt til of
fentligt gennensyn i tiden 2o.juli - 2o.sept.89. 
I forbindelse hermed fremsender

skrivelse af 23.7.1989, hvori sam 
me fremhæver, at man ønsker sin fremtidige vand
forsyning sikret.
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J.Nr, 64-7-
Glatførebekæmpelse,
Stillingtagen til saltleverancen 1989/90 ønskes 
på grundlag af modtagne tilbud fra:
KFK 
BRØSTE 
DANSK SALT,
idet bemærkes, at nævnte leverandørers tilbud er 
ligelydende og forskellen er mindre end kr. 300,- 
på successiv levering af 300 ton salt, for vin
teren 1989/90.
Da vi tidligere, i foregående sæconer, har gjort 
brug af KFK, som har leveret prompte og tilfreds
stillende, anbefaler JMJ og MJ nævnte firma.

^  '  5 SEP. 1989
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Torsdag, 31 . aucrust 8 S 140
Formandens
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matr.nr.6GF -Neder-Dråby. (BPV 1) J.nr.27-2

Direktør N.F.Ingemann - Holmensvej 36C - Frederiks 
sund -fremsender skrivelse af 15.8.1989, hvori 
man ansøger om tilladelse til produktion af skyl- 
ningog snitning samt pakning af grønsager, og at 
der ikke i produktionen indgår kemikalier-tilsæt
ningsstoffer af nogen art.
Der er p.t. beskæftiget lo-12 mwdarbejdere. 
l'ste produktion agtes igangsat den 22.9.1989.
Som ovenfor nævnt er grunden (tidl. Leo Nielsen A/ 
beliggende inden for byplanvedtægt nr.l.
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matr.nr.19B Tørslev J.nr.28-32-6
<3̂ 2. .

Ejendomsmægler P.K.Sørensen fremsender skrivelse 
af 4.august 1989 med tilhørende forslag til udstyl 
ning af ovennævnte grund i tre parceller. 
Ejendommen er beliggende Tørslevvej 54 og i et om
råde, hvor kommunen udøver zonelovskompetencen.

ZVfrT_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _
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matr.nr.6C - Landerslev. J.nr.11-2-31

Adm.direktør Bent Nørholm-Jessen fremsender skri
velse af 22.8.1989, hvori man tilkendegiver, at 
ledelsen i JAPANICA A/S er interesseret i en drøf
telse med forvaltningen/udvalget set i relation 
til den forestående udarbejdelse af en lokalplan 
for Landerslev by.



( 3

Kommuneplan. J .nr.27-2

Formand og næstformand for grundejerforeningen 
KULHUSGÅRDFN har ued samtale med kommuneingeniøre 
den 2.august 1989 ytret ønske om, at kommunen eft 
vedtagelsen af kommuneplanen iværksætter udarbej
delse af lokalplan af området omkring H-G-konsum.

Lokalplan 14 - Gerlev. J .nr.27-2

Der ønskes udvalgets stillingtagen til udarbejdel 
se af en overordnet dispositionsplan til brug for 
kommende forhandlinger med arkitekter og bygherrer 
omkring fremtidig bebyggelse.

c*rj^.y  2 5 OKT. 1389

0
J.nr.63-3

Qrift og vedligeholdelse af kloaker og renseanlæg

Renseanlægsbestyrer F.Blokker fremsender redegøre 
se af 11.august 1989, hvori man gør opmærksom på 
diverse mangler og defekter omkring kloakanlæg og 
pumpestationer hovedsagelig i Jægerspris-området.

Der henvises i øvrigt til notat, som er vedlagt 
dagsorden.
^  2 5 OKT.
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Kloak syd - etape D.ll.

Ejerne af matr.nr.29S oa 29AD-Dalby (Markvej 5A + 
5B) - .

c
r
t

Jes*- ' 8  NOV. 1<00

©
Kloak syd - etape H.13

På foranledning af _ Solbakkevej
2o - fremsender fa.Dines Jørgensen og co. en rede
gørelse omkring kloakeringsmuligheder for såvel 
ovennævnte som omkringliggende ejendomme.

1.6.1989:
Der udarbejdes projekt med tilhørende overslag

J.nr.63-3-1

S7r2.<£&£ <=feX*C.

t '42*4*0' ^ 5

21.8.1989:
Fa.DJ&CO fremsender i fortsættelse af ovenstående 
projekt med tilhørende overslag ialt kr.
292.8oo incl.rnoms.

J <**■/. - 6 NOV. 1989







T . 2 3

Teknisk udvalg J.nr.69-2o

Iflg.aftale med formanden for Teknisk udvalg 
flyttes det kommende ordinære møde 28.9.1989 til 
5.oktober 1989 f.s.v.angår TEKNISKE SAGER incl. 
diverse tilsigelser.
MILJØSAGER behandles og forelægges på mødet den 
28.september 1989 kl.13.15

J .nr. 69-20

Information.
Der ønskes udvalgets stillingtagen til 
hvilke punkter i nærværende dagsorden, 
som kan eller skal viderebringes i lo
ka 1 radioen.
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J.nr. 80-1

Henstilling om nedsættelse af vandfor
bruget .
Hovedstadsrådet har besluttet at udsende 
en henstilling til samtlige vandindvind
ere og vandforsyninger om at medvirke 
til at begrænse vandforbruget.
Baggrunden er en kritisk vandmangel i 
vandløb og vådområder.
Hovedstadsrådet opfordrer kommunalbe
styrelserne til at vederebringe henstil
lingen .
Indstilling: Det indstilles, at vandværk 
erne tilsendes kopi af Hovedstadsrådets 
skrivelse, samt at der udfærdiges pres
semeddelelse herom.

J.nr. 85-8-6

Badevandsanalyser
Der er udtaget prøver til analyse den
25.7. , 1.8. , 8.8. og IS.8. 1989.
Ved Bautahøj er der 1.8 fundet E-coli 
på 1.700 /100 ml og 100 m nord for Jægers 
pris renseanlæg er der henholdsvis den
25.7. og 8.8 fundet 1.100 E-coli og 
240.000 E-coli.
Overskridelserne må antages at skyldes 
ekstraordinære udledninger fra rensean- 
læggene/overløbsbygværker i regnvejrssi
tuationer .
Den 15.8. 1989 er kun påvist 110 E-coli 
pr. 100 ml ved Bautahøj.
Ved Jægerspris anlægget udtages yderliger 
prøver den 5.9. og 19.9 1989. Disse fore
lægges udvalget i september.
Indstilling: Til efterretning.

Godkendelse af 
Hovedgaden 90

J.nr. 83-7-2

Jægerspris Smørrebrød, 
- Ejerskifte.

Levnedsmiddelkontrollen har på nærmere 
angivne vilkår godkendt ovennævnte detail 
udsalg til fortsat drift efter ejerskifte 
den 1. september 1989. ,•---
Indstilling: Til efteretning fles
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J .nr. 80-1-0-1-5

)
Ansøgning om forlængelse af indvindings 
tilladelse på matr.nr. 7 A af Lyngerup.

, ansøger om at ind
vinde 12.000 m 3 grundvand årligt.
Vandet skal anvendes til vanding af 10
ha kartofler og 5 ha 
senest år indvundet
1978 : 3.200
1979 : 10.000
1980 : 10.000
1981 : 3.000
1982: 9.000
1983 : 9.000
1984 : /C.000
Miljøafdelingen indstiller at der over
for Frederiksborg Amt anbefales at der 
gives tilladelse til indvinding af de 
for afgrøderne nødvendige mængder.

TEKNISK UDVALG, 2.3.1989: Indstilling 
tiltrådt.

9. marts 1989: Sagen fremsendt til Fred
eriksborg Amtsråd.
Frederiksborg Amt har den 14. august 1989 
på nærmere angivne vilkår meddelt tillad
else til indvinding af 7.000 m 3 'grundvand 
årligt til markvanding, og 10.000 m 3 ialt
Indstilling: Til efterretning.



J.nr. 80-1-0-1

Ansøgning om tilladelse til indvinding a 
grundvand på ejendommen, matr.nr. 19 A 
og 19 B af Kyndby.

Kyndbyvej 66 (Dineslyst) 
søger om forlængelse af eksisterende god 
kendelse, der er givet af Hovedstadsråde 
den 27. marts 1981 og som udløber den 1. 
december 1989.
Tilladelsen er givet til indvinding af 
24.000 m 3/år fra to boringer.
Det ansøgte forbrug på 24.000 m 3/år på
tænkes anvendt til vanding af 14 ha græs 
14 ha korn, 6 ha gartneriafgrøder på fri 
land, 4 ha ærter, 12 ha raps.
De indvundne vandmængder har siden 1981 
været:
1981 10.000 m 3/år
1982 22.600 m 3 /år
1983 24.000 m 3/år
1984 24.000 m 3/år
1985 24.000 m 3/år
1986 23.500 m 3 /år
1987 1.470 m 3 /år
1 988 24.800 m 3/år
Miljøafdelingen indstiller til Teknisk 
udvalg at man overfor amtet anbefaler 
at der må indvindes de mængder, der er 
nødvendige til vanding af de nævnte af
grøder .
TEKNISK UDVALG, 1.6.1989: Indstilling ti:
trådt.

22. juni 1989 : Udgået skrivelse.
Frederiksborg Amt har den 15. august 198 
på nærmere angivne vilkår meddelt tillad 
else til indvinding af 24.000 m 3 årligt 
markvanding.
indstilling: Til efterretning.
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J.nr. 80-1-0-1-1

Ansøgning om tilladelse til indvinding 
af grundvand til vanding af afgrøder på 
matr.nr. 1 A m.fl. af Kyndby.



J.nr. 80-1-0-1-

Ansøgning om forlængelse af vandindvind
ingstilladelse.
Frederiksborg Amt har fremsendt ansøgninc 
om ovenstående til udtalelse i Jægerspris 
kommune.
Den eksisterende tilladelse på ialt -
90.000 m 3/år på ejendommen matr.nr. 12 A 
m.fl. af Dalby udløb den 31. januar 1988.'
Der ansøges om tilladelse til indvinding 
af 50.000 m 3/år på matr.nr. 12 A af Dalb^
40.000 m 3/år, matr.nr. 12 D af Dalby og .
14.000 m 3/år på matr.nr. 12 I af Kyndby.
Det påtænkte indvinding på matr.nr. 12 D ‘ 
af Dalby, er beliggende på det areal hvor 
der er ansøgt om miljøgodkendelse fra ' 
både de sammensluttede vognmænd og fra 
AFAV I/S om etablering af losseplads. An-' 
søgningerne ligger til behandling hos 
Frederiksborg Amt. De øvrige indvindinger' 
er beliggende i umiddelbar nærhed.
Miljøafdelingen indstiller, at man overfor 
Frederiksborg Amt anbefaler, at der med-, 
deles tilladelse til indvinding af de for 
afgrøderne nødvendige vandmængder. Til- . 
ladeisens tidsmæssige udstrækning begræn
ses til en evt. losseplads er godkendt . 
anlagt på området.
Alternativt kan ansøgningen overfor Fred-' 
eriksborg Amt anbefales sat i bero indtil 
forholdene vedr. placeringen af losse
pladsen er endeligt afklaret.

TEKNISK UDVALG, 30.3.1989: Første afsnit 
i indstillingen tiltrædes.

11. maj 1989: Udgået skrivelse.
Frederiksborg Amt har den 15. august 1989 
på nærmere angivne vilkår meddelt tillad
else til indvinding af 38.000 m 3 årligt 
på matr.nr. 12 A af Dalby, 15.000 m 3 år--' 
ligt på matr.nr. 12 I af Kyndby.
Indstilling: Til efterretning

von varet den : \ / L ——.
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m̂T î P J.nr. 80-1-0-1-2

Ansøgning om forlængelse af indvindings
tilladelse på matr.nr. 6 A af Krogstrup.

ansøger om at indvinde 
18.000 m 3 grundvand årligt.
Vandet skal anvedes til vanding af 13 ha 
græs, 5 ha roer og 10 ha fodermajs. Der 
skal desuden anvendes 2.000 m 3 til drift 
og husholdning.
Tilladelse til indvinding udløber 1. maj 
1989 .
Der er de senere år indvundet følgende 
mængder i m 3/år.
1977 : 11.000
1978 : 8.340
1979 : 10.540
1980: 9.660
1981 : 2.845
1982: 9.990
1983: 29.670
1984 : 21.210
1985: 9.810
1986 : 6.840
1987: 0
Miljøafdelingen indstiller at det overfoi 
Frederiksborg Amt anbefales, at der giv
es tilladelse til indvinding af de for 
afgrøderne samt drift og husholdning nød 
vendige/ansøgte mængder.

TEKNISK UDVALG, 2.3.1989: Indstilling 
tiltrådt.

9. marts 1989: Sagen fremsendt til Fred
eriksborg Amtsråd.
Frederiksborg Amt har den 14. august 198 
på nærmere angivne vilkår meddelt til
ladelse til indvinding af 18.000 m 3 
grtindvand årligt til markvanding og hus
holdning .
Indstilling: Til efterretning

Dag og år:

Torsdag, 31. ^uaust 8
Blad nr.

146
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J .n r . 71-7

Fuqleoptæl1inqer i Roskilde Fjord
Hovedstadsrådet har som led i sit natur
overvågningsprogram udqivet ovennævnte 
rapport.
Roskilde Fjord huser hovedparken af re
gionens holme. På disse yngler hvert år 
op mod 20.000 par fugle. Selv om fjorden 
er hårdt belastet af næringsstoffer fra 
spildevand og landbrug er ynglefuqlebe- 
standene gået frem i de senere år.
Dette skyldes primært en række fredning
er af forskellig art, men der er også 
noget der tyder på at forureningen har 
kulmineret i sidste halvdel af 70'erne.
Indstilling: Til efterretning

J.nr. 81-1-1

Rapport vedr, fiskebestanden i Hovedstads 
regionens vandløb.
Hovedstadsrådet har fremsendt ovennævnte 
rapport.
.1 Jægerspris kommune er der fundet ål 
og hundestejler i Skarndalsgrøften og 
Lyngerup grøft samt hundestøjler i Made- 
mose å.

J.nr. 68-6-4

Klage over dræn i Over Dråby
7



Ejeren af ovennævnte ejendom har den 9. 
november 1988 henvendt sig til miljøaf
delingen, idet han fra Hornsved grund
ejerforenings servitutudvalg, har mod
taget skrivelse, hvor man meddeler at man 
fra grundejerforeningens side mener, at 
ejeren driver f 1 ishugningsvirksomhed . ̂  
Hvis dette ikke ophører vil ejeren bid,.- 
ve påklage til kommunen.
En nærmere redegørelse for sagen fremgår 
af det i sagen indlagte sagsnotat.
Miljøafdelingen indstiller, at denne 
kontakter Hornsved Grundejerforenings for 
mand og foranstalter et møde på ejendom
men med ejeren med deltagelse af miljø
afdelingens sagsbehandler.

TEKNISK UDVALG, 28.12.1988: Hornsved 
grundejerforening underrettes om miljø
afdelingens notat. Miljøafdelingens ind
stilling taget til efterretning.

11. april 1989: Udgået skrivelse til 
Hornsved grundejerforening og Jesper 
Vojens.
Fra Hornsved grundejerforening forelig
ger en protestskrivelse fra en række 
qrundejere vedr. støj fra f1ishugnings
virksomhed på Tjørnevej 11 A ved Jesper 
Vojens.
Grundejerforeningen henviser til at der 
ifølge en tinglyst deklaration for ejen
dommen ikke må drives nogen form for 
virksomhed, der ved røg og støj kan ge
nere de omboende.
Grundejerforeningen anmoder derfor endnu 
engang kommunens miljøafdeling om at 
gribe ind, så der atter bliver fred og rc 
i området.
Miljøafdelingens bemærkninger: Da der 
ikke umiddelbart foreligger bevis for at 
den påklagede virksomhed er erhvervsmæs
sig kan kommunen ikke gribe ind i henholc 
til miljøreglementer, og kommunen ikke 
er påtaleberettiget i henhold til den 
tinglyste deklaration, hvorfor sagen må 
henvises til privat søgsmål.
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Klaqe over røqqener.
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J.nr. 84-3-9

Tilsyn Gerlev Autolakereri, Vesterqårds- 
vej 29.
Miljøafdelingen har . .

foretaget tilsyn på ovennævnte virk
somhed .
Miljøtilsynsrapport og vurdering af for
holdene i relation til gældende lovgiv
ning fremgår af de i sagen indlagte aktei:
Indstilling til beslutning vil foreligge 
til udvalgsmødet.



j.nr. 82-1-1

Udbringning af slam på landbrugsjord i 
Jægerspris kommune.
AFAV I/S har fremsendt kopi af brev af 
6.7.89 til amtet vedr. ovennævnte, idet 
der er tilført slam fra renseanlæg i Øl
stykke kommune og Jægerspris kommune til 
ejendommen Kristiansminde efter mundtlig 
aftale med dennes forparter, Poul Erik 
Larsen, Smørum. Der er tilført i alt 
281 tons W/W fra'* Ølstykke. Slammet er 
udbragt fra 20.2.89 til 26.6.89.
Miljøafdelingen skal bemærke, at det er 
amtet, der er tilsynsmyndighed vedr. 
slambekendtgørelsen.
Slambekendtgørelsens bestemmelser vedr. 
udbringningen er ikke overholdt, idet 
amtet først er underrettet ved brev den 
6.7.89. Skriftlig aftale synes ikke at 
være indgået med forpagteren, ligesom 
Stiftelsen som ejer ikke synes underret
tet .
Indholdet af tungmetaller i det udbrag
te slam overstiger ikke slambekendtgørel 
sens kravværdier.
Det skal foreslås udvalget, at man udta
ler overfor AFAV, at Jægerspris kommune 
finder det uacceptabelt, at AFAV udbrin
ger slam på landbrugsjord i Jægerspris 
kommune uden samtidig iagttagelse af 
slambekendtgørelsens bestemmelser, samt 
at man vil foreslå AFAV's bestyrelse at 
indskærpe overfor driftsledelsen at den
ne overholder gældende lovgivning ved 
udbringning af slammet.
Kopi af udtalelsen sendes til amtet samt 
Stiftelsen.
Indstilling: til drøftelse.

TEKNISK UDVALG, 27.7.89: Sagen tages til 
efterretning.

Frederiksborg Amt har fremsendt brev 
af 1. august 1989 vedrørende slamud
spredning på Christiansmindes arealer. 
Brevet vedlægges dagsordenen i kopi.
Indstilling: Til efterretning.





Kyndby losseplads

J.nr. 27-2

Dag og år: Blad nr.

Torsdag, 31. august 89 149
Formandens
initialer:

1 Koordinationsrådet i Jægerspris losse
pladssag har til orientering fremsendt 
kopi af breve til henholdsvis Frederiks
borg amt og Vestsjællands amtskommune med 
diverse bilag.
Brevene er vedlagt dagsordenen i kopi.

2

Indstilling: Til efterretning.

Koordinationsrådet har endvidere frem
sendt et kortfattet resume i losseplads
sagen; resumeet var forudsat behandlet på 
byrådsmøde den 15. august 1989, men frem
kom ikke rettidigt.
Resumeet indeholder argumenter mod pla
ceringen af lossepladsen i Kyndby. Resume
et vedlægget dagsordenen i kopi.
I møde med udvalgsformanden den 24. au
gust 1989 er det aftalt at resumeet frem
sendes til Frederiksborg amt og Rambøll & 
Hannemann, samt AFAV I/S med henblik på 
en gennemgang oa evt. besvarelse ved det 
møde, der af byrådet er vedtaget afholdt 
den 7. september 1989.
Indstilling: Til efterretning.
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Helårsbeboelse af sommerhus
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Helårsbeboelse af sommerhus 
Ankenævnsafgørelse
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J.nr. 24-6

Vejledning om dispensation fra forbudet
mod helårsbeboelse i sommerhusområder.
Miljøministeriet har den 3. juli 1989 ud
givet en vejledning vedrørende ovennævnte 
Vejledningen vedlægges dagsordenen i kopi
I vejledningen redegøres der for lovregle 
ne vedrørende dispensation fra § 7A i lov 
en og den hditidige praksis på området. 
Der er ingen ændringer heri i forhold til 
den nuværende adminstration.
Vejledningen indeholder derudover en 
HENSTILLING om ud fra menneskelige hensyn 
at folkepensionister, der har ejet et 
sommerhus i 5 år eller mere, og som ønsk
er at nyde deres otium i huset, kan gives 
en personlig tilladelse.

_

I den nyligt vedtagne kommuneplan er an
ført i afsnittet vedrørende sommerhus, at 
byrådet ikke regner med flere helårsbo
sættelser i sommerhusområderne.
Indstilling: Til drøftelse.

P . u . v .

Freddi Jørgensen 
formand

mødet hævet kl.


